

上海市外商投资协会月度工作简报

2021年 第5期

Shanghai Foreign Investment Association

Vol. 5, 2021

MONTHLY REPORT

2021年度外商投资协会联席会议举行

5月11-12日,2021年度外商投资协会联席会议在崇明举行。来自市外商投资协会,浦东、黄浦、静安、长宁、普陀、杨浦、嘉定、金山、青浦、奉贤、崇明外商投资协会,闵行区企业联合会的25位代表参加,就如何办好协会、构建服务外企高效机制等话题建言献策。会上,各位代表分别回顾了各自协会的2020年度工作,交流了2021年度工作计划及工作思路,并就如何加强各协会间的交流与协作展开了探讨。与会代表们均表示此次联席会议加强了各协会间的联系,增进了彼此的了解。(图1)

协会组织会员企业参加"走进人大"活动

5月27日,协会组织11家会员企业参加"走进人大"(法院专场)活动。上海市人大常委会副主任陈靖、上海市高级人民法院党组书记、院长刘晓云等领导出席活动。11位外资企业负责人首先旁听了由徐汇法院商事审判庭审理的一起合同纠纷案,随后围绕"打造国际一流法制化营商环境"和"上海法院商事审判工作"和与会市人大代表与市高院商事审判庭、知识产权审判庭、金融审判庭负责人进行了互动发言。

协会组织会员企业参加国务院发展研究中心外资企业调研座谈会

5月28日,协会组织12家会员企业参加国务院发展研究中心外资企业调研座谈会,就取消外籍人士免税补贴政策的影响和跨国公司地区总部与研发中心企业目前面临的问题等话题进行交流。勃林格殷格翰、福特汽车、卡博特等会员企业的负责人参会。国务院发展研究中心副主任降国强等领导出席座谈会。协会会长黄峰参会。

"海纳百川,风华百年"第三届"富士杯"上海市外商投资企业摄影大赛

"海纳百川,风华百年"第三届"富士杯"上海市外商投资企业摄影大赛由上海市外商投资协会与富士胶片(中国)投资有限公司主办、各区外商投资企业协会协办。大赛自2021年4月28日启动以来,受到了大家的广泛关注和热切响应。

作为第三届"富士杯"上海市外商投资企业摄影大赛的系列活动之一,5月29日上午,协会和富士胶片(中国)投资有限公司在富士影像共享空间X-SPACE联合举办了一场摄影讲座,特邀上海师范大学副教授戴菲讲解上海都市摄影的风潮、手法和技巧。来自捷成洋行、科思创、默克、恒生银行、亚尔光源、宜家贸易、吉博力等公司的40余位摄影爱好者参加了此次讲座。讲座由协会常务副秘书长李洁主持。协会副会长兼秘书长刘生出席。(图2)

目前,摄影大赛正在火热进行中,欢迎大家继续踊跃投稿!投稿可扫描下方二维码进入活动页面,点击"立即投稿"。本次大赛的征稿截止时间为2021年6月30日。 **[1] 录题:[1]**





图1 图2

协会动态

5月11日,中国欧盟商会上海分会举办欧盟招待日活动。协会会长黄峰应邀出席。

5月12日,协会与美国环保协会共同举办了企业碳排放管理案例分享会,特邀市环境工程院低碳经济研究中心高级工程师胡冬雯女士介绍碳达峰、碳中和背景下企业碳管理新形势。活动邀请了博世、翠丰、陶氏化学、宜家中国等四家会员企业分享企业碳排放管理案例和经验。包括杜邦、飞利浦、星巴克和百事等在内的80多家企业参加了分享会。

5月18日,协会举办进出口危化品及包装检验监管政策讲座,邀请上海海关商检科王科长为企业解读《海关总署公告2020年第129号(关于进出口危险化学品及其包装检验监管有关问题的公告)》及相关内容。来自科思创、杜邦、东丽等近80名会员企业代表出席。

5月21日,协会召开新会员座谈会,旨在进一步增进协会与会员企业间的交流,帮助会员企业熟悉协会提供的各项服务。来自艾尔建、赫力晟、施华洛世奇、泰森等近30家新会员企业的代表参会。

5月24日,协会会长黄峰参加中美乒乓外交50周年系列活动总结会。市对外友好协会会长沙海林向黄峰会长颁发感谢信,感谢协会对此次乒乓活动的支持。(图3)

5月25日,奉贤区外商投资企业协会召开第六届第二次会员大会。协会副会长刘生出席并致辞。

5月25日,协会举办第四场实用技能培训,邀请金杜律师事务所合伙人宁宣凤主讲《数据合规最新动态及企业数据要素体系建设》、天元律师事务所合伙人黄伟主讲《纵向垄断及平台经济反垄断合规新动向及案例分析》。来自皮尔法伯、杜邦、多特瑞等20家会员企业代表参加。

5月27日,协会举办宏观政策洞察第六讲,特邀北京新世纪跨国公司研究所所长、全国企业合规管理委员会副主席、商务部国际贸易经济合作研究院研究员王志乐先生分享了"强化合规管理:跨国公司面临的机遇与挑战"。来自迪卡侬、玫琳凯、斯道拉恩索等会员企业的代表参加。(图4)





图3 图4

会员交流

5月7日,雅培公司来访协会并赠送锦旗,感谢协会帮助其协调解决了医疗器械出口问题。

5月13日,协会常务副秘书长李洁走访芬美意香料(中国)有限公司,公共关系及政府事务副总裁陈瑞凤进行交流。

5月19日、安博中国公关及市场总监徐进来访。协会常务副秘书长李洁接待并进行交流。

5月20日,协会会长黄峰走访华虹宏力半导体。公司总裁王靖一行带领黄峰会长参观了其位于张江工厂的12英寸晶圆生产线,并向协会赠送一块晶圆纪念品。(图5)

5月21日,上海香港三联书店有限公司总经理助理沈骁来访协会,与协会常务副秘书长李洁就加强双方合作进行交流。今年5月,三联书店在协会设立了图书角,定期提供书籍阅读,以丰富协会会员和员工的文化生活。(图6)

5月26日, 百事公司举办植根中国40周年庆祝活动。协会会长黄峰应邀参加。





图6

图5

走访企业名单

- 上海新枫文具礼品有限公司
- 上海恩悌三义实业发展有限公司
- 芬美意香料(中国)有限公司
- 安博中国
- 碧辟(中国)投资有限公司代表处
- 贝卡尔特管理(上海)有限公司
- 上海华虹宏力半导体制造有限公司
- 德龙电器(上海)有限公司
- 微软(中国)有限公司上海分公司

新会员

5月新入会企业7家、本年度累计新入会企业34家。

博芬投资咨询(上海)有限公司

博枫是全球规模最大的另类资产管理公司之一,专注于房地产,基础设施,可再生能源以及私募股权领域。截至2021年一季度,在中国的管资产规模达80亿美金。博枫自2014年开始在在中国开展业务。当时,公司成为了中国新天地的基石投资者。2017年末,公司收购了Terraform Power及其总发电量约170兆瓦的风能和太阳能资产,扩大了投资组合。近期,公司收购了位于上海的混合用途综合体--博荟广场,还启用了沃尔玛东莞生鲜配送中心,该配送中心位于东莞虎门港,是具有全球标准的创新冷链仓储设施。

柯锐世(上海)企业管理有限公司

柯锐世是全球先进储能解决方案的佼佼者。公司有16,000名员工,致力于为几乎所有车型开发、制造和销售不断演进的电池技术组合。作为联合国全球契约组织的2020年签署企业,柯锐世致力将人权、劳工标准、环境和反腐败领域的全球契约十项原则融入到公司的战略和运营中。柯锐世是博枫商业合伙公司的子公司,博枫是一家商业服务和工业公司,专注于收购和运营具有行业护城河和/或低生产成本中获益的优质业务。

达索析统(上海)信息技术有限公司

达索系统成立于 1981年,总部位于法国,在全球140多个国家拥有业务,雇员超过 2 万名。 达索系统于 2005 年进入中国,注册地在上海浦东新区,注册资本 7817 万元人民币,中国目 前在北京和广州设有分公司。十五年来,达索系统中国业务收入增长了 20 倍,与 200 多位 经销商共同服务超过 5000 家中国企业。

在中国,达索系统的 3DEXPERIENCE 解决方案已经在包括航空航天、汽车交通、船舶、工业设备、高科技等 1集团、华为、中车、联想等中国工业企业实现智能制造转型升级。达索系统为行业客户提供了量身定做的解决方案,帮助其进行数字化转型,完善产品创新、协同和管理,加速市场反应并提升核心竞争力1 个行业有成熟且深入的应用,助力中国航天科技、中船工业、中航工业、中国商飞、上汽。

恒天然商贸(上海)有限公司

恒天然集团来自新西兰,大中华区总部设在上海,并在中国大陆多个省市和香港、台湾地区设有分公司,雇员超过1000名,是全球领先的乳品加工与出口企业,业务遍及全球四大洲的140多个市场。目前,中国已经发展成恒天然全球最大且最重要的市场。进入中国四十余年以来,恒天然始终致力于将新西兰优质的乳制品及先进的乳品生产技术带到中国,为中国消费者提供可信赖的乳品菁华。

恒天然在大中华区运营着涵盖消费品牌、餐饮服务以及乳品原料在内的整合业务,旗下品牌包括:安佳、安满、安怡、安佳专业乳品专业伙伴和NZMP等。每年,恒天然在全球对牧场、运输网络和世界级的生产设施进行1400多万次严格的食品安全和质量测试。

上海江崎格力高食品有限公司

上海江崎格力高成立于1995年9月,在日本广受欢迎的休闲食品中融合中国传统的饮食文化,不断开发创新,致力于为中国消费者开发提供更多符合中国市场的新产品。公司在自有闵行工厂、奉贤工厂生产主力产品Pocky百奇、Pejoy百醇、Pretz百力滋、菜园小饼等休闲食品,并面向全国进行销售。自2016年设立电商部门以来,公司持续扩大线上、线下的市场规模。

寰宇保险代理(上海)有限公司

Pacific Prime Insurance Brokers于1999年在香港成立,目前已跻身全球主要的保险经纪商行列,也是世界上领先的私人健康保险经纪商之一,服务的年保费收入达7亿美元,全球拥有超过700名员工,以28种语言服务全球客户。公司通过其自身12个分支机构及其合作伙伴为全球187个国家和地区的70万个人客户及5千家企业客户提供风险管理、风险咨询、保险经纪、健康管理及保险方案管理服务。寰宇保险代理成立于2003年,为在中国屈指可数的保险中介行业外商独资企业,总部位于上海,并在北京、广东、深圳、江苏等地设有分支机构。

通用电气医疗系统贸易发展(上海)有限公司

GE医疗是GE集团旗下的医疗健康业务部门,2020年营收超180亿美元。GE医疗提供智能设备、数据分析、软件应用和服务,实现从疾病诊断、治疗到监护的全方位精准医疗生态体系,在全球160多个国家拥有四万多名员工。

目前,GE医疗在中国已构建了高端医疗设备的研发和国产能力。自2011年起,中国团队本土

研发并投入市场超过80款创新产品。GE医疗在中国共建有四大全球生产基地、五大工厂,立足中国,服务世界。在北京建有CT扫描系统和X光成像系统工厂,全球每三台CT中有两台产自于此;在上海建有造影剂生产基地,生产的90%造影剂供货于全球市场;天津建有磁共振成像系统生产基地,GE在全球销售的每两台磁共振产品中就有一台来自天津工厂;在无锡建有超声、呼吸机、麻醉、心电、患者监护等临床护理设备工厂,无锡工厂生产的超声产品占比GE全球超声销售量40%。

2021 Joint Conference of Shanghai Foreign Investment Association and District Foreign Investment Associations held in May

On May 11-12, the Joint Conference of Shanghai Foreign Investment Association and District Foreign Investment Associations was held in Chongming. A total of 25 representatives from the Shanghai Foreign Investment Association (SHFIA), Pudong, Huangpu, Jing'an, Changning, Putuo, Yangpu, Jiading, Jinshan, Qingpu, Fengxian, Chongming Foreign Investment Association and Minhang District Enterprise Federation participated in the Conference to discuss topics such as how to build highly effective operations to better serve foreign investment companies. At the meeting, the representatives reviewed their respective work in 2020 and shar plans for 2021, as well as exchanged how to deepen collaboration between the associations. Through the joint conference, the ties between the associations have been strengthened.(Image 1)

SHFIA organized member companies to participate in the event "Entering Shanghai Municipal People's Congress"

On May 27, SHFIA organized 11 member companies to participate in the event "Entering Shanghai Municipal People's Congress, Special Court Session." Chen Jing, Deputy Director of the Standing Committee of the Shanghai Municipal People's Congress, Liu Xiaoyun, Secretary of Party Leadership Group and President of the Shanghai High People's Court attended the session. A total of 11 representatives from foreign-funded enterprises first observed a contract dispute case tried by the Commercial Tribunal of Xuhui District People's Court and then exchanged with representives from Shanghai Municipal People's Congress and heads from Shanghai High People's Court Commercial Tribunal, Intellectual Property Tribunal, and Financial Tribunal on creating a world-class legal business environment and Commercial Tribunal work of Shanghai Court.

SHFIA organizes member companies to participate in the foreign-funded enterprises symposium held by the Development Research Center of the State Council

On May 28, SHFIA organized 12 member companies to participate in the symposium held by the Development Research Center of the State Council and exchanged views on topics including the impact of tax exemption policy discontinuation for foreigners and current problems encountered by multinational companies' regional headquarters and R&D centers. Heads of member companies such as Boehringer Ingelheim, Ford and Cabot attended the meeting. Long Guoqiang, Deputy Director of Development Research Center of the State Council and other leaders attended the symposium. Huang Feng, Chairman of SHFIA, attended the meeting.

The Third "Fuji Cup" FIE Photo Contest

The Third "Fuji Cup" FIE Photo Contest is hosted by SHFIA and Fujifilm (China) Investment Co., Ltd, and co-organized by Foreign Investment Association in districts. Since its start on April 28, the competition has received widespread attention and heated response from member companies.

As the part of the program, on the morning of May 29, SHFIA and Fujifilm (China) Investment Co., Ltd. jointly held a photography lecture at FUJIFILM X-Space. Dai Fei, an Associate Professor of Shanghai Normal University, introduced trends, techniques and know-how of Shanghai photography.

More than 40 participants from member companies Jebsen, Covestro, Merck, Hang Seng Bank, Shanghai Y&L, IKEA, Geberit and other companies attended the lecture. The lecture was hosted by Jessica Li, Executive Deputy Secretary General of SHFIA. Liu Sheng, Vice Chairman and Secretary-General of SHFIA, attended the lecture. (Image 2)

The photo contest is in full swing now, and member companies are welcome to submit photos through scanning the QR code below to enter the page. The deadline for submission is June 30, 2021.





Image 1 Image 2

SHFIA EVENTS

On May 11, The European Union Chamber of Commerce in China Shanghai Chapter held 2021 Europe Day event. Huang Feng, Chairman of SHFIA, attended.

On May 12, SHFIA and the Environmental Defense Fund jointly held a case sharing session on corporate carbon emission management. Hu Dongwen, a Senior Engineer from the Low Carbon Economy Research Center of Shanghai Environment Engineering Institute, introduced current situation of corporate carbon management in the context of carbon neutrality and peak carbon dioxide emissions. The sharing session invited four member companies, including Bosch, Kingfisher, Dow Chemical, and IKEA China, to share their corporate carbon emission management cases and experiences. More than 80 companies including DuPont, Philips, Starbucks and Pepsi participated in the sharing session.

On May 18, SHFIA held a lecture on Policy of Import and Export of Dangerous Chemicals and Packaging Inspection and Supervision, and invited Wang Shundong, Section Chief of Commodity Inspection Department of Shanghai Customs, to interpret the General Administration of Customs of 2020 (Announcement 129 on Issues Concerning Import and Export of Dangerous Chemicals and Packaging Inspection and Supervision) and related content. Nearly 80 member company representatives from Covestro, DuPont, Toray, etc. attended the event.

On May 21, SHFIA held a welcome event for new members, aimed at further enhancing the exchanges between the association and member companies, and helping member companies get to know services provided by the association. Representatives from nearly 30 new member companies including Allergan, Horizons Corporate Advisory, Swarovski and Tyson attended the meeting.

On May 24, Huang Feng, Chairman of SHFIA, attended the wrap-up meeting of Shanghai Commemorates the 50th Anniversary of Ping Pong Diplomacy. Sha Hailin, Chairman of the Shanghai People's Association for Friendship with Foreign Countries, issued a letter of thanks to Huang Feng to appreciate the association supporting to this table tennis event. (Image 3)

On May 25, Fengxian District Foreign Investment Association held the 2nd meeting of 6th General Assembly. Liu Sheng, Vice Chairman of SHFIA, attended and delivered a speech.

On May 25, SHFIA held the fourth practical skills lecture and invited Ning Xuanfeng, a partner of King & Wood Mallesons, to introduce "Data Compliance and the Construction of Enterprise Data System", and Huang Wei, a partner of Tian Yuan Law Firm, to give a lecture on "New Trends and Case Analysis of Anti-monopoly Compliance in Vertical Monopoly and Platform Economy. Representatives from 20 member companies including Pierre Fabre, DuPont and Dotery participated.

On May 27, SHFIA held a macro-policy insight lecture. Wang Zhile, President of Beijing New Century Academy on Transnational Corporations, Vice President of China Council for the Promotion of International Trade and Research Fellow of the Chinese Academy of International Trade and Economic Cooperation under MOFCOM shared the "Strengthening Compliance Management: Opportunities and Challenges Encountered by Multinational Companies". Representatives from Decathlon, Mary Kay, Stora Enso and other member companies participated. (Image 4)





图3 图4

CONNECTING WITH MEMBER COMPANIES

On May 7, Abbott visited the SHFIA and presented a banner to Mr. Huang Feng to thank SHFIA for helping solve the problem of medical equipment export.

On May 13, Jessica Li, Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Firmenich Aromatics China Co., Ltd. and exchanged with Rachael Chen, Vice President of Public Relations and Government Affairs of Firmenich Aromatics China Co., Ltd.

On May 19, Jessica Xu, Director of Public Relations and Marketing of Prologis (China) Management Co., Ltd., visited SHFIA, and was received by Jessica Li, Deputy Secretary-General of SHFIA, and exchanged views.

On May 20, Huang Feng, Chairman of SHFIA, visited Shanghai Huahong Grace Semiconductor Manufacturing Corporation. In the company of Wang Jing, President of Shanghai Huahong Grace Semiconductor Manufacturing Corp, Huang Feng visited the 12-inch wafer production line in Zhangjiang factory. Wang Jing presented a wafer souvenir to the association. (Image 5)

On May 21, Shen Xiao, Assistant to the General Manager of Shanghai Hong Kong Joint Publishing Co., Ltd., visited the association and exchanged views with Jessica Li, Executive Deputy Secretary-General of SHFIA on deepening cooperation with two parties. In May, Shanghai Sanlian Bookstore set up a reading corner in SHFIA to provide books to members and employees on a regular basis. (Image 5)

On May 26, PepsiCo organized a celebration of its 40th anniversary of its development in China. Huang Feng, Chairman of SHFIA, was invited to participate in the event.





Image5

Image6

List of Companies Visited and Received

- Shanghai XinFeng Stationery & Gift Co., Ltd.
- · Shanghai Nippon Tungsten Sanyi Co., Ltd.
- · Firmenich Aromatics China Co., Ltd.
- Prologis (China) Management Co., Ltd.
- BP China Holdings Ltd
- · Bekaert Management (Shanghai) Co., Ltd.
- Shanghai Huahong Grace Semiconductor Manufacturing Corporation
- · De'Longhi Appliance Shanghai Co., Ltd.
- Microsoft (China) Co., Ltd. Shanghai Branch Office

NEW MEMBERS

In May, SHFIA welcomed 7 new members and altogether 34 new members joined SHFIA by the end of May.

BROOKFIELD IN CHINA

Brookfield is one of the world's largest alternative asset managers, focused on real estate, infrastructure, renewable power and private equity. By the first quarter of 2021, we have US\$8billion of assets under management in China.

Brookfield established a presence in China in 2014, when it became a cornerstone investor in China Xintiandi, an owner of premier office and retail assets in Shanghai. In late 2017, the company expanded our portfolio with the acquisition of Terraform Power and its wind and solar assets totaling approximately 170 MW of generating capacity.

In 2018, we entered a joint venture with Global Logistic Properties, a company that operates more than 30,000sqm of logistics space in China. Brookfield plans to use GLP's rooftops to create a distributed solar energy grid geared toward the rising industrial metropolises along the country's east coast.

Most recently, we acquired One East, a mixed use complex in Shanghai. Over the past year we have grown our logistics portfolio and currently own and operate four properties totaling 370,000 sqm. Over the next several years, we expect to continue our prudent investment activity in China.

Clarios (Shanghai) Company Management Co., Ltd.

Clarios is a world leader in advanced energy storage solutions. We partner with our customers to meet increasing market demand for smarter applications, on a global scale. Our 16,000 employees develop, manufacture and distribute a portfolio of evolving battery technologies for virtually every type of vehicle. Technologies that deliver uniquely sustainable, next-generation performance, and bring reliability, safety and comfort to everyday lives. We add value at every link in the supply chain, contributing to the progress of the communities we serve and the planet we all share. As a 2020 signatory of the United Nations Global Compact, Clarios is committed to aligning our strategies and operations with universal principles focused on human rights, labor, environment and anti-corruption. Clarios is a subsidiary of Brookfield Business Partners, a business services and industrials company focused on owning and operating high-quality businesses that benefit from barriers to entry and/or low production costs.

Dassault Systems

Dassault Systems was founded in 1981 and headquartered in France. It has operations in more than 140 countries and employs more than 20,000 people. Dassault Systems entered China in 2005 with its registered address in Shanghai's Pudong New Area with a registered capital of 78.17 million yuan. China currently has branches in Beijing and Guangzhou. In the past 15 years, Dassault Systems' China business revenue has increased by 20 times, and it has served more than 5,000 Chinese companies with more than 200 distributors.

In China, Dassault Systems' 3DEXPERIENCE solutions have been applied in 11 industries including aerospace, automotive transportation, shipbuilding, industrial equipment, high-tech, life sciences, energy and materials, urban construction and regional development, etc. It helps Chinese industrial enterprises such as China Aerospace Science and Technology, China Shipbuilding Industry Corporation, AVIC, COMAC, SAIC Motor, Huawei, CRRC, and Lenovo realize the transformation and upgrading of intelligent manufacturing. Dassault Systems provides industry customers with tailor-made solutions to help them carry out digital transformation, improve product innovation, collaboration and management, management, accelerate market response and enhance core competitiveness.

Fonterra Commercial Trading (Shanghai) Co. Ltd

Fonterra is a MNC based in NZ, with its Greater China headquarter in Shanghai. In China, our employees are over 1000 working in Shanghai, Beijing, Guangzhou,

Chengdu, Hongkong and Taiwan. As one of the world's leading dairy exporters and milk processors, Fonterra has presence and business in 140 markets globally. China is Fonterra's largest and most important market. Having operated here for over 40 years, Fonterra is dedicated to bringing advanced New Zealand breeding techniques, dairy products, and manufacturing technologies to China, utilising its world-class experience in food safety and quality to promote the development of China's dairy industry.

Today Fonterra runs an integrated business encompassing dairy ingredients, food service and consumer brands in China. Fonterra's brands here include Anchor, Anmum, Anlene, Anchor Food Professionals and NZMP. Each year, Fonterra undertakes more than 14 million food safety and quality tests throughout its supply chain.

Shanghai Ezaki Glico Foods Co., Ltd

Founded in September 1995, Shanghai Ezaki Glico integrates Chinese traditional dietary culture into the snack food which is widely popular in Japan. Accord with the demands of the Chinese market, Shanghai Ezaki Glico is dedicated to the achievement of ever-greater continuously innovation that contributes to Chinese consumer by providing new products.

Produced by Glico own factories in Minhang, Fengxian, Pocky/ Pejoy/ Pretz/ Caiyuanxiaobing as main products have been sold all over the country. Since the establishment of E-commerce department in 2016, Shanghai Ezaki Glico continues to make great efforts to accelerate the development of E-commerce, under the rapid development of Chinese E-commerce business.

Pacific Prime China

Pacific Prime Insurance Brokers was established in Hong Kong in 1999. It's the one of the leading global insurance brokerage firms and one of the largest broker for individual private medical insurance with over 700 employees across 12 strategic offices globally including an exclusive partner network with WBN (worldwide broker network). We provide services ranging from risk management, risk consulting, insurance brokering, health management and policy administration services to over 700,000 individual clients and 5,000 corporate clients across 187 nations and regions in 28 different languages. Our globally managed premium is over USD \$700 million annually. Pacific Prime China was set up in 2003 as one of the very few WOFE insurance intermediaries operating in China and serves as an especially important strategic location for our global platform.

GE Healthcare In China

GE Healthcare is the \$18 billion healthcare business of GE. A leader in global MedTech and diagnostics innovation, GE Healthcare enables precision health in diagnostics, therapeutics and monitoring through intelligent devices, data analytics, applications and services. With over 100 years of experience in the industry, GE Healthcare has more than 40,000 employees across more than 160 countries. GE Healthcare China has developed high-end equipment R&D and manufacturing capability, launching more than 80 China-developed products since 2011.

GE Healthcare operates four global manufacturing sites in China, including two Computed Tomography (CT) and X-Ray plants in Beijing, a contrast medium facility in Shanghai, a Magnetic Resonance Imaging (MRI) plant in Tianjin, and an ultrasound and life care solutions plant in Wuxi. Two out of every three CTs and one

out of every two MRIs sold by GE originate from the Beijing and Tianjin plants respectively, while 90% of the contrast medium produced in the Shanghai facility is exported overseas. The Wuxi plant produces more than 40 percent of the ultrasounds sold by GE worldwide.



上海市外商投资协会 Shanghai Foreign Investment Association 地址 Address:上海市黄浦区淮海中路138号上海广场29楼 29F, Shanghai Plaza, No.138 Middle Huaihai Rd, Huangpu District, Shanghai

微信公众号 WeChat: 上海市外商投资协会 联系人 Contact Person: 朱微娜

电话 Tel: 021-62752995 邮箱 E-mail: zhuweina@safi.org.cn